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                   Humanitas ry  

Kokous 18/2020  

                                                                                                          Aika: 27.10.2020 klo 19.00 

Paikka: Verkkokokous / Zoom 

 

 

 
 

TURUN YLIOPISTON HUMANISTISEN TIEDEKUNNAN OPISKELIJOIDEN EDUNVALVONTAJÄRJESTÖ 

humanitas.fi / Humanitas ry / @humanitasry 

 

 

Pöytäkirja 18/2020 

 

Läsnäolijat: 

Paula Pättikangas (pj) 

Liisa Merivuori (sihteeri) 

Teemu Helenius 

Hanne Helminen 

Pinja Luoma 

Sanni Lilja 

Vilja Välimäki 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 19.02. 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen  

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Paula Pättikangas, sihteeriksi Liisa Merivuori ja 

pöytäkirjantarkistajiksi sekä tarvittaessa ääntenlaskijoiksi Pinja Luoma ja Vilja Välimäki. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 
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5. Ilmoitusasiat 

- Kevätlukukausi järjestetään etänä. 

- Keltaisen talon tyhjennys on aloitettu. 

- Hanne ja Vilja osallistuivat Arcanum-erillispalaveriin 20.10. 

 

6. Posti 

Ei postia. 

 

7. Menneet tapahtumat 

Ei menneitä tapahtumia. 

 

8. Koulutuspoliittiset asiat 

- Kummikierrokset startattava, Pinja tehnyt kysymyspohjaa. 

o Muokattu keväältä hieman, lisätty erityisesti koronan vaikutuksiin liittyviä 

kysymyksiä. Lähetetään kysymykset etukäteen kummijärjestöille, toivotaan 

vastauksiin konkretiaa. Saa toivoa etäkokousta, jos se tai hybridimalli ei jostakin 

syystä onnistu, vaihdellaan keskenämme järjestöjä. 

- Halloped-koordinaattorit ja TYY tapaavat dekaanin torstaina. Siirretään tämän takia 

Humanitaan tapaamista dekaanin kanssa myöhemmäksi, tavataan kummikierrosten 

läpikäynnin jälkeen. Yritetään saada kummikierrokset hoidettua marraskuun aikana. 

o Järjestetään vielä ennen vuoden loppua koposektorin kokous, jossa keskustellaan 

halloped-koordinaattorien ja hallituksen työnjaosta ja toiminnan päällekkäisyydestä. 

- Muistutetaan Instassa harjoittelutuen hakemisesta! 

 

9. Halloped-asiat 

- Hallopedtapaaminen 3.11. klo 16.  

- Mediatutkimuksen yliopistonlehtorin tehtävän täytön valmisteluryhmään on pyydetty 

opiskelijaedustajaa. Hallopedkoordinaattorit ovat välittäneet pyynnön Affekti ry:lle, jonka 

esityksen pohjalta työryhmään on valittu hallopediksi Alina Virtanen. 

- Halloped-somekaappaukset aloitetaan Humanitaan hallituksen someviikon jälkeen. 

Loppusyksyn ajan joka torstai yksi halloped ”kaappaa” Humanitaan Instagram Storyn. 

o Vaihdetaan tilin salasana joka torstaiksi. 
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10. Sosiaalipoliittiset asiat 

- Hanne osallistunut soponeuvostoon 23.10. Hybiridimallilla järjestetty. 

o Kuulumisten kyselyssä käytössä Menti, tuntui toimivan. (Myös TYY käyttää 

ilmaisversiota…) 

- Yhdenvertaisuusopasta uudistetaan.  

o Humanitaslaisilla mielikuva, että uudistus tehty hieman hätäisesti, ei paljoa uutta.  

o Kunnollinen uudistus vaatisi pohjalleen ainakin laajan kyselyn. 

o Toivomme, että uudistuksessa hyödynnettäisiin eri alojen asiantuntijoiden apua, ja 

ihmettelemme, jos näin ei ole tehty. 

 

11. Arcanum/taloasiat 

- Mimesiksen tyhjennys aloitettu 23.10.  

o Tyhjennetty yhteisiä tiloja ja keittiötä. 

o Pyydettiin lavan tyhjennystä jo nyt, koska sinne oli tuotu ylimääräistä tavaraa. 

Muutoinkin vaikuttaa siltä, että yksi lava ei välttämättä riitä kaikelle tavaralle. 

o Kaikki järjestöt ovat ilmoittautuneet tyhjennykseen, hienoa! 

o Jääkaappi edelleen kysymysmerkki. 

- Poistoa oy hakee puhdistettavat tavarat tällä viikolla. 

- Käyttäjäpalaveri huomenna 28.10. klo 12.30. Paula osallistuu. 

 

12. Yhdistyksen syyskokous 19.11. 

- Paula voi osallistua vain etänä, joten päätettiin ehdottaa Teemua puheenjohtajaksi. 

- Päätettiin, että hyväksytään sähköisesti toimitetut valtakirjat. Etäosallistujilta vaaditaan 

tunnistautuminen kameralla. 

- Mahdolliset äänestykset toteutetaan netin kautta, etsitään sopiva palvelin seuraavaan 

hallituksen kokoukseen mennessä. 

- Paula tekee toimintakertomukselle ja talousarviolle pohjat, joihin hallituslaiset tutustuvat 

ennen kuin ne käsitellään kokouksessa. 

- Somekampanja startataan huomenna 27.10. Humanitas-infopostauksella, somekaappaus 

tehdään ensi viikolla. 

o Korostetaan somepostauksissa sitä, minkälaista Humanitaan hallituksessa on ja miksi 

siihen kannattaa liittyä. Miksi haki, mitä on oppinut, mistä piti, jne. 

o Postataan ensin feediin kuva (Liisa tekee kaikille), jaetaan kuva Storyyn. Halutessaan 

voi käyttää Storya pitkin päivää vlogi-tyyliin. 
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o 2.10. Paula, 4.10. Liisa, 6.10. Pinja, 9.10. Vilja, 11.10. Teemu, 13.10. Sanni, 16.10. 

Hanne, 18.10. Paula 

 

13. Tulevat tapahtumat 

Ei tulevia tapahtumia. 

 

14. Verkkotunnuksen uusiminen 

- Humanitaan humanitas.fi-verkkotunnus on vanhenemassa. Siirretään tunnus yliopiston 

hallintaan heidän ehdotuksensa mukaisesti. Käyttöoikeudet säilyvät Humanitaalla samaan 

tapaan. Paula hoitaa. 

 

15. Talous 

- Budjetoidaan Humanitaan omaisuuden puhdistamiseen aiemmin budjetoidun 200 € sijaan 370 

€. Korjataan budjettia, sillä Humanitas maksaa Poistoa oy:ltä saatavan laskun 

kokonaisuudessaan ja laskuttaa sen jälkeen muilta järjestöiltä heidän osuutensa. Päätettiin 

maksaa yhdistyksen omien tavaroiden lisäksi kuljetusmaksut kokonaan. 

- Budjetoidaan 50 € lisää kasvomaskeihin, muovihanskoihin, käsidesiin ja jätesäkkeihin 

keltaisen talon tyhjennystä varten. 

 

16. Muut esille tulevat asiat 

- Porthanin päivän lippukulkue 9.11. Järjestäytyminen 15.30, liikkeellelähtö 16.00. Liisa 

pääsee paikalle, mutta mukaan tarvitaan joku muukin. Katsellaan aikatauluja. 

 

17. Seuraava kokous 

5.11. klo 18. (Humanistisitsien tilalla kokous, jipii.) 

 

18. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.58. 

 

 


